
Verslag Coöperatieraad 2022 en 2023 
 
In 2022  is de verschillende keren bijeen geweest en heeft gesproken met het bestuur over de 
meevallende baten vanwege de hoge energie prijzen. De exacte resultaten waren pas later in het jaar 
bekend en goedkeuring van de financiële jaarrekeningen kon pas plaats vinden eind 2023. Enerzijds 
is er begrip voor de vertraging, anderzijds is dit zorgelijk omdat goed inzicht in de financiële status 
nodig is en dringt aan op tijdige oplevering van de cijfers . De jaarrekening van 2022 is eind 2023 
goedgekeurd door de Coöperatieraad. 
 
De controle van de het financiële jaarverslag van 2023 heeft nog niet kunnen plaatsvinden omdat de 
accountant deze nog niet heeft vrijgegeven. Wel ziet de raad dat de winst van 2022 reeds benut 
wordt om investeringen en tekorten te dekken. De raad begrijpt de keuzes van het bestuur in deze 
maar vraagt continue aandacht voor het behouden van voldoende weerstandsvermogen. De 
presentatie over het weerstandsvermogen door het bestuur tijdens de najaars ALV van 2023 is 
hiervoor een nuttig instrument. 
 
Het financiële jaarverslag over 2023 is door de raad wel in concept ontvangen, maar een gesprek 
over deze stukken kon door de korte aanlevertermijn niet met het bestuur worden ingepland voor de 
voorjaars ALV.  De raad vraagt aandacht voor de financiële gezondheid van de-A over enkele jaren, 
vanwege de grote afhankelijkheid van (fluctuerende) subsidies, uitblijven van nieuwe opwek-
projecten en soms gemiste advies-contracten. Daarnaast spreekt de raad ook over niet financiële 
zaken met het bestuur zoals stakeholdermanagement, risicobeheer, projecten  en governance. 
 
Eind 2023 heeft Bas Zwart tijdens de ALV afscheid genomen van de raad. De raad telt nu drie leden 
die in hun tweede termijn zitten (drie termijnen  is maximaal). De raad moet uit vijf leden bestaan. 
De vacature voor nieuwe raadsleden staat al geruime tijd open en tijdens de laatste ALV s is ook een 
oproep voor nieuwe raadsleden gedaan. Twee potentiële leden hebben zich gemeld, maar vanwege 
het jaarlijks langere verblijf in het buitenland van deze leden heeft de raad besloten hen niet te 
kandideren voor benoeming door de ALV.  
 
De raad dient te bestaan uit minimaal vijf leden. We blijven opzoek  naar geschikte leden en hebben 
inmiddels een kandidaat gevonden die tijdens de voorjaarsledenvergadering zal worden 
voorgedragen 
 


